

ENG:

HOUND formed in 2014 disguised as a sheep to bring back the sound of old school Hard Rock. But their true form was quickly discovered: a four-headed hellhound, that would soon cause havoc in the underground live music clubs of Europe and earn the reputation of a unique and savage live group. After releasing two EPs HOUND joined forces with Metalville Records (and Rough Trade Distri.) in 2018, releasing their first album SETTLE YOUR SCORES.

Their debut was eagerly anticipated by the international press and music scene and would haunt the US Rock radio charts for weeks. A true vintage rock gem everybody could agree on: a „flawless masterpiece“ (Zephyr's Odem, GER) by a young group that „radiates energy like a run-away nuclear plant“ (Rock Tribune, BEL). The group combines Classic Rock with progressive elements and traces of punk and blues music, telling stories from the human abyss, of crudity and mischief.

Right now HOUND are working on their second album.

WEB:

www.houndband.com
www.hound-hardrock.bandcamp.com
www.facebook.com/hound.hardrock
www.instagram.com/hound.n.roll

CONTACT:

Wanja Neite
Vogelweide 18a
31137 Hildesheim (GER)
+49 163 9261471
contact@houndband.com

LABELINFO:

Metalville Records / Rough Trade
Flying Dolphin Entertainment UG
Widderstorfer Straße 325-327; 50933 Köln
(GER)
+49 221 57960720
www.metalville.de

DE:

Verkleidet in einem Schafpelz formierte sich HOUND 2014, um den Sound des Hard Rocks der alten Schule neues Leben einzuhauchen. Doch das Schaf wurde rasch enttarnt als vierköpfiger Höllenhund, der fortan Chaos in der europäischen Clubszene anstiften sollte und sich eine Reputation als wilder und außergewöhnlicher Live-Act erspielte. Nach der Veröffentlichung von zwei EPs produzierte die Band 2018 ihren ersten Langspieler SETTLE YOUR SCORES, gemeinsam mit dem Label Metalville (Rough Trade Distribution). Eine echte Perle des Vintage Rock, von der internationalen Presse gefeiert als ein „lückenloses Meisterwerk“ (Zephyr's Odem Magazin, DE) von einer Gruppe, die „Energie ausstrahlt wie ein außer Kontrolle geratenes Kernkraftwerk“ (Rock Tribune Magazin, BEL). In ihrer Musik verbindet die Gruppe Classic Rock mit progressiven Elementen und Spuren von Punk und Blues, erzählen Geschichten von menschlichen Abgründen, von Hochmut und Gier.

Derzeit arbeiten HOUND an ihrem zweiten Studioalbum.



**PRESS- &
LABELINFO**